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Idén is nehéz lesz 
Kassa Rallye – Előzetes 
 
Immár 39. alkalommal kerül megrendezésre a Kassa Rallye, ami ezúttal sem csupán a 
szlovák mezőnyt látja vendégül, az idei évben újra a magyar bajnoki sorozat része is. A 
magyar versenyzők ezzel újra nekivágnak az aszfaltnak, és megkezdik a bajnokság 
második félidejét.  
 
Hétvégén már Szlovákiában dübörög a magyar mezőny, de a felkészülést már jóval 
korábban megkezdte mindenki, hisz elég hosszú a kihagyás a legutóbbi futam óta, és még 
hosszabb a legutóbbi aszfaltos verseny óta. 
 
Balogh Janiék a hosszú szünetben rajthoz álltak a Baranya Kupa meghívásos 
kategóriájában, sikerült visszarázódniuk a versenyzésbe, amit leginkább az elért második 
helyezés bizonyított. A felkészülés nem ért itt véget, a kassai verseny előtt még egy 
rövidebb teszten is részt vettek, újra átmozgatták magukat és a Mitsubishit is. 
 
Balogh Jani: „Megkezdtük a pályabejárást, ma a szombati versenynap gyorsasági 
szakaszait jártuk be, bár hagytunk még belőle holnapra is. Ismerősek voltak már ezek a 
pályák, és bár sok újdonság nincs bennük, tavaly is nehéz feladat volt, most is az lesz, de 
remélhetőleg idén kicsit gyorsabbak leszünk!” 
 
Az újdonság és a nehézség egyaránt benne van a szlovákiai versenyben, nem a megszokott 
itthoni környezetben harcolnak majd egymással és az idővel. Igazi rallye-pályákon tölthetik 
a hétvégét, talán csak a másnapi körgyorsasági lesz kicsit „pályaautósabb” jellegű.  
 
Balogh Jani: „Tudjuk, hogy kemény lesz, de ennek tudatában dolgozunk. Sokat dolgozunk, 
de azt hiszem a teszten sikerült visszarázódni. Most megismerkedünk a pályákkal, aztán 
majd szombaton megmutatjuk, mit tanultunk! ” 
 
412 kilométer, közel 150 versenykilométer, 9 gyorsasági szakasz várja a versenyzőket a 2 
napos versenyen, ahová ezúttal viszonylag népes mezőny adta le a nevezését. 
 
Balogh Jani: „Komoly mezőny lesz! Aki számít, és aki nekünk mérvadó, ők mind a hazai, 
mind a külföldi mezőnyből jelen lesznek. Azt kell mondjam, lesz kivel versenyezni!” 
 


